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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 31octombrie 2019, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 

       La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului Judeţean 

Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că, din totalul de 35 de consilieri 

judeţeni, sunt prezenţi 34, absentând domnul consilier judeţean Dumitrache Radu, 

deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul Judeţului Argeş şi 

din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 

subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 

Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcția 

Economică, dna Zamfir Larisa, șef Serviciul Buget - Direcția Economică, dna 

Rădulescu Eliza, șef Serviciul Resurse Umane, dra Tache Andreea, arhitect șef 

Direcția Amenajarea Teritoriului și Urbanism, dl Stoicea Alin, director executiv 

Direcția Tehnică, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare Lucrări 

Publice și Guvernanță Corporativă, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii 

Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, dna Nicolau Alina, director Regia 

Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A., dna Mincă Ana Maria, şef Serviciul 

Asistenţă Medicală – Direcția Asistență Medicală și Protecție Socială, dna Enescu 

Adina, reprezentant Spitalul de Pediatrie de Piteşti, dna Negoşanu Araxy, manager 

interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Funie Constantin Cristinel, director 

Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Sachelarie Octavian, manager 

Biblioteca Judeţeană ,,Dinicu Golescu” Argeş, , dna Ionescu Anci, consilier 

Preşedinte, dl Nedelescu Costel, consilier Preşedinte. 

 

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor participa la vot şi se vor 

abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii: 

 

Dl consilier județean Enache Valentin Viorel la punctul nr.3 de pe ordinea de zi - 

Hotărârea nr. 203,  la punctul nr.5 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 205 și la 

punctul nr.6 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 206; 

Dna consilier județean Badiu Mariana la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi - 

Hotărârea nr. 204.  
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Dl consilier județean Bălan Iosif Bogdan la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi - 

Hotărârea nr. 204.  

Dl consilier județean Iliescu Gheorghe la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi - 

Hotărârea nr. 216.  

Dl consilier județean Mărășoiu Dorin la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi - 

Hotărârea nr. 221.  

 

 

  

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua. Suntem în cvorum la ședința 

ordinară din luna octombrie. Ordinea de zi o cunoașteți, sunt 29 de puncte, dacă 

sunt obiecții la ordinea de zi? Dacă nu sunt, v-o supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

                                                        - I - 

 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 30.09.2019. - Dl  Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 

 

          Obiecţii? Comentarii în plen? 

          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 

 

-II - 

 

Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 10.10.2019- Dl  Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 

 

          Obiecţii? Comentarii în plen? 

          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 
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- III - 

 

Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

acordarea de sprijin financiar prin Programul ,,PRO Social”. - Dl  Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru?  Mulțumesc. Câte abțineri sunt? Mulțumesc. Este cineva împotrivă?  

 

 Proiectul de hotărâre a fost votat cu 33 de voturi ,,pentru”. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 203. 

           

-   IV - 

 

Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

acordarea de sprijin financiar unităților de cult. - Dl  Preşedinte Constantin Dan 

Manu  a spus: 

 

Obiecţii? Comentarii în plen? Vă rog! 

 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, am două 

întrebări. 1. Dacă proiectele cele trei câștigătoare au fost depuse chiar în 

perioada septembrie 2019 atunci când s-a întocmit ghidul și a fost aprobat și 

prin hotărâre de consiliu județean și dacă această suma pe care o alocăm celor 

trei unități de cult pentru diferite reparații, modernizări, este suma totală și 

finală impusă prin bugetul de venituri și cheltuieli de la începutul anului al 

consiliului județean. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. Domnule Secretar? 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – În ceea ce privește prima 

întrebare, în ședința de luna trecută am aprobat regulamentul de organizare și 

funcționare pentru acordarea acestor finanțări către unitățile de cult. Termenul 

maxim prevăzut în regulamentul de depunere al proiectelor a fost 30 

septembrie. Au fost analizate propunerile, comisia a analizat aceste propuneri, 
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propunerile sunt cele care sunt prezente în proiectul de hotărâre iar în ceea ce 

privește finanțarea prin propunerea de astăzi nu se acoperă întreaga sumă 

prevăzută pentru finanțarea unităților de cult, a mai rămas o diferență până la 

500.000 câți au fost alocați. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu -  Vă rog! 

Dl consilier județean Nae Eugen – Domnule Secretar, în afara de cele trei au 

mai fost și alte propuneri? 

Secretar – Nu. 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Mulțumesc.   

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Și după cum ați văzut, în aceste 

propuneri am avut în vedere cofinanțarea pe proiecte europene, pe absolut 

marile necesități ale acestor unități de cultură. Vi-l supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  O abținere. 

 

         Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru”.  

           S-a adoptat Hotărârea nr. 204. 

 

-  V - 

 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Orășenesc ”Regele 

Carol I” Costești. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  

 

         Proiectul de hotărâre a fost votat cu 33 de voturi ,,pentru”.  

           S-a adoptat Hotărârea nr. 205. 
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                                                -  VI - 

 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului Orășenesc 

”Regele Carol I” Costești. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

          Proiectul de hotărâre a fost votat cu 33 de voturi ,,pentru”.  

            S-a adoptat Hotărârea nr. 206. 

 

                                                        -  VII - 

 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului de Pediatrie 

Pitești.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

     

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.207 

                                                        -  VIII - 

 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie ”Sf. Andrei” Valea 

Iașului. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.208. 
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-  IX - 

 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcții al Spitalului de Boli Cronice Călinești.. - Dl Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Întrebări? Obiecții în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.209. 

 

-  X - 

 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcții al Unității de Asistență Medico Socială Rucăr. - Dl 

Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.210. 

 

-  XI - 

 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Căminului pentru 

Persoane Vârstnice Mozăceni. -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 211. 

 

-  XII - 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

înființarea Centrului de Abilitare și Reabilitare pentru Persoane Adulte cu 

Dizabilități Călinești prin reorganizarea Centrului de Recuperare și Reabilitare 

Neuropsihiatrică Călinești.  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 212. 

 

 

-  XIII - 

 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

înființarea Centrului de Abilitare și Reabilitare pentru Persoane Adulte cu 

Dizabilități Vulturești prin reorganizarea Centrului de Recuperare și Reabilitare 

Neuropsihiatrică Vulturești din cadrul Complexului de Servicii pentru Persoane cu 

Dizabilități Vulturești-  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 213. 

-  XIV - 

 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și a statului de funcţii al aparatului de specialitate al 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș. -  Dl Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 
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Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 214. 

 

 

-  XV - 

 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

stabilirea și aprobarea numărului de autovehicule aparținând parcului Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș. -  Dl Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 215. 

 

-  XVI - 

 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei, a statului de funcţii și a Regulamentului de organizare și 

funcționare ale Muzeului Județean Argeș. -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 

spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 33 de voturi ,,pentru”. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 216. 
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-  XVII – 

 

           Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi- Proiect de hotărâre 

privind participarea Muzeului Viticulturii și Pomiculturii Golești la Proiectul 

sectorial 2.1.4. Metode și tehnici inovative pentru evaluarea intervențiilor de 

conservare-restaurare și urmărirea de conservare a construcțiilor tradiționale din 

România. -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 217. 

 

 

-  XVIII – 

 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

completarea domeniului public al județului Argeș.. Dl Preşedinte Constantin Dan 

Manu  a spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 218. 

 

-  XIX – 

 

           Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi -Proiect de hotărâre 

privind darea în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. a 

unor bunuri mobile aflate în patrimoniul județului Arges.. Dl Preşedinte Constantin 

Dan Manu  a spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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     S-a adoptat Hotărârea nr. 219. 

 

-  XX – 

 

           Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 

privind darea în folosință gratuită Centrului de Transfuzie Sanguină Argeș a unor 

imobile, aflate în domeniul public al Județului Argeș. Dl Preşedinte Constantin Dan 

Manu  a spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 220. 

 

-  XXI – 

 

           Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi -Proiect de hotărâre 

privind aprobarea realizării investiției ”Construire clădire birouri administrative 

P+1E pentru Spitalul de Pneumoftiziologie Leordeni județul Argeș” a Devizului 

general și a documentației tehnice aferente.. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 

spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 33 de voturi ,,pentru”. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 221. 

 

-  XXII– 

 

           Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi -Proiect de hotărâre 

privind aprobarea realizării investiției “Amenajări exterioare, alei, accese rutiere, în 

incinta UAMS Dedulești, comuna Morărești” a Devizului general și a documentației 

tehnice aferente.. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 222. 

 

 

-  XXIII – 

 

           Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 

privind aprobarea obiectivului de investiții “Reabilitarea construcției aferente 

sediului Serviciului Județean de Medicină Legală Argeș”, a Devizului general și a 

documentației tehnice aferente (faza D.A.L.I.).. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  

a spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 223. 

 

-  XXIV – 

 

           Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 

privind aprobarea reînnoirii mărcii ”CONSILIUL JUDEȚEAN ARGEȘ - 

SĂRBĂTORILE ARGEȘULUI ȘI MUSCELULUI”. Dl Preşedinte Constantin Dan 

Manu  a spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr.224. 

 

-  XXV – 

 

           Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 

privind actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al județului Argeș, pe anul 

2019.. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr.225. 

 

-  XXVI– 

 

           Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi -Proiect de hotărâre 

privind conducerea şedinţelor consiliului judeţean în caz de absență a Președintelui 

Consiliului Județean Argeș.  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Domnule Secretar! 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel  - Acest proiect de hotărâre se 

adoptă prin vot secret. Pe buletinul de vot sunt înregistrate cele două persoane, 

dl Ion Mînzînă și dna Simona Mihaela Brătulescu, se aplica un X  în căsuța 

aferentă persoanei pe care doriți să o desemnați să conducă ședințele consilului 

județean, votul se va desfășura în ordine alfabetică. 

Dl consilier județean Nae Eugen – Domnule Secretar, anunțați comisia de 

numărare și validare, vă rog frumos respectați procedura. 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Comisia de validare : dl Enache, 

dl Ștefan, dna Badiu,  dl Iliescu, dl Tică.  

      S-a procedat la exprimarea votului. 

      Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Rezultatul votului. Dl 

vicepreședinte Mînzînă Ion -  23  voturi, dna vicepreședinte Brătulescu Simona 

Mihaela – 11 voturi. Astfel, dl vicepreședinte Mînzîna Ion a fost desemnat să 

conducă ședințele Consiliului Judetean Argeș în caz de absență a Președintelui. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 226. 

 

-  XXVII – 

 

           Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 

privind conducerea şedinţelor consiliului judeţean în caz de absență a Președintelui 

și a Vicepreședinților Consiliului Județean Argeș  Dl Preşedinte Constantin Dan 

Manu  a spus: 

Domnule Secretar! 
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Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – De asemenea acest proiect de 

hotărâre trebuie adoptat prin vot secret, buletinele de vot cuprind numele tuturor 

celor 32 de consiliri județeni pentru exprimarea opțiunii în dreptul numelui 

candidatului pe care îl doriți să conducă ședințele consiliului județean în absența 

presedintelui și a vicepreședinților să bifați opțiunea dumneavoastră în dreptul 

numelui persoanei respective. Comisia de validare este aceeași. 

S-a procedat la exprimarea votului. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dl Secretar, vă rog comunicați-ne 

rezultatul. 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Rezultatul votului. Dl consilier 

județean Enache Valentin Viorel -  20  voturi, dl Bulf Cornel Cătălin – 4, dl 

Nicolaescu Marius Florinel – 1, dl Postelnicescu Marius Dorel  - 8, dl Tecău 

Grigore Florin – 1 vot. 

Dl consilier județean Enache Valentin Viorel a fost desemnat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Vă mulțumesc. Felicitări domnule doctor. 

 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 227. 

 

 

-  XXVIII – 

 

           Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 

privind modificarea Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului 

Județean Argeș, Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

 Vă rog! 

Dl consilier județean Bănică Gheorghe – Domnule Președinte, întrebarea mea se 

referă la modificarea articolului 23, alin. 4 din regulament, în sensul ca noi 

susținem ca ședințele comisiilor de specialitate să fie publice ca și ședințele de 

plen. Nu înțelegem de ce la comisii trebuie să fie de regulă publice iar la plen să 

fie numai publice. În primul rând acel de regulă derutează total, apoi trebuie 

definit ce înțelegem de regulă și când nu mai poate să fie de regulă și apoi când 
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s-ar hotărî dacă ședințele sunt publice sau nu sunt publice pentru președintele 

conduce o ședință. În acea zi de ședință nu putem hotărî dacă o ședință este 

publică sau nu este publică. Ca atare noi susținem că acest punct să rămână așa 

cum l-am formulat noi, ședințele comisiilor de specialitate sunt publice. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –Vreau să vă fac și eu câteva precizări 

legat de acest proiect de hotărâre. Așa după cum știți noul Cod Administrativ 

impune mai multe reguli și mai multe ținte legate de legislația nou apărută prin 

acest nou Cod Administrativ. O parte dintre propunerile celor care au fost la 

inițiativa acestui proiect de hotărâre sunt conforme sau neconforme cu noul Cod 

Administrativ. Grupul PSD a luat decizia că într-un interval de timp  foarte 

scurt, deci până la sfârșitul anului, să venim cu un nou regulament care să 

prevadă și părerile bune care sunt conforme cu noul Cod Administrativ, dar și 

foarte multe pe care noi le-am și sesizat care nu mai sunt conforme. Astăzi 

pentru că este inițiativa unui grup de consilieri județeni, trebuia pus pe ordinea 

de zi, urmând ca, într-o perioadă, repet, foarte apropiată până la sfârșitul anului, 

să venim cu un nou regulament în așa fel încât să fie adaptat la noul Cod 

Administrativ. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Domnule Președinte, în numele grupului 

de inițiatori am o propunere de modificare conform Codului Administrativ, la 

art. 23, alin 4, devine alin. 5, iar aliniatul 4, ședințele sunt de regulă publice. În 

felul acesta avem formularea din Codul Administrativ. Și aș mai vrea să fac o 

precizare, această discuție de fapt este despre prezența presei la ședințele de 

comisii. Eu cred că prin această modificare, este și legală, pentru că este exact 

formularea de acolo și asigură prezența neîngrădită a reprezentanților presei la 

ședințele de comisii. Este sigur în lege, scrie și în regulament, în anumite cazuri 

, comisia poate să decide să țină o ședință cu ușile închise, cu ușile închise 

înseamnă nu numai să nu fie prezentă  presa, înseamnă să rămână strict membrii 

comisiei, numai consilieri județeni, nu și aparatul de specialitate. Vă muțtumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, inițiativa noastră 

rămâne de actualitate,  mi se pare legal și noi suntem total de acord și am 

hotărât împreună la grupul nostru,  că orice acces pe lânga  Legea nr. 544  și nu 

cred că există cineva care prin Legea nr. 544, în termen de 30 de zile, nu i s-au 

comunicat solicitările, dar procedural sunt cu mult mai multe aspecte legate de 
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un nou regulament în ansamblul său. Sunt și lucruri bune, ca noutăți, sunt 

lucruri care pot fi adaptate. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, 

dumneavoastră propuneți să amânăm acest punct, de ce s-au discutat în comisii 

dacă în grupul dumneavoastră ați decis acest lucru, trebuia să o faceți înainte de 

a fundamenta această ordine de zi și noi am discutat și am votat și în ședințele 

noastre de comisii. Mi se pare că nu este un regulament pe care dumneavoastră 

l-ați conceput sau aveți de gând să-l concepeți acum, eu cred că vreți să fugiți de 

responsabilitatea unei decizii foarte simple, presa să aibă acces la ședințele de 

comisii dacă vor sau nu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Evident că da, nici nu s-a pus problema. 

Dacă vrem să-l scoatem de pe ordinea de zi astăzi  și mai este nevoie de 

consultări. Rațiunea este aceea de a face un regulament foarte funcțional, pe 

înțelesul tuturor în așa fel încât să nu greșim nici față de cetățenii de rând care 

doresc acces, nici față de presă, nici față de nimeni. Noi nu avem nicio opreliște 

legat de treaba aceasta. Poftiți. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, noi nu suntem 

împotriva regândirii, reașezării regulamentului, sigur acolo pot fi și alte puncte, 

pot fi și alte modalități de rezolvare a altor probleme. Aici este o treabă clară, 

concretă, pe care noi o propunem și este simplă și anume să fie de regulă 

publice așa cum este trecută  foarte clar în Codul Administrativ, că doriți să mai 

modificăm și alte puncte, regulamentul, suntem de acord, vă susținem și o să 

facem și lucrul acesta. Chiar atunci vă rugăm să ne învitați să venim și noi cu 

puncte de vedere, să ne confruntăm pentru a face un regulament de comun acord 

și să-l și acceptăm cu toții. 

Dl consilier județean Iacșa Aurel – Domnule Președinte, dacă îmi permiteți, 

înțeleg că în regulament scrie ,, de regulă publice” , așa cum a propus și dl 

Miuțescu să se numească, exact cum este în proiect și la ora aceasta. Nu înțeleg 

de ce nu ne înțelegem, grupul ALDE este de acord ca presa să vina la ședințele 

de comisii cu respectarea Codului Administrativ. Și-n felul acesta vede și presa 

ce hotărâri se iau în comisii și cum se votează în plen, adică în comisii sunt de 

acord iar în plen mă abțin sau sunt împotrivă. Sunt de acord să vină presa la 

comisii cu respectarea Codului Administrativ. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu -  Corect. Vă propun următorul traseu al 

acestui proiect pentru vot. Suntem de acord și noi și ne-am manifestat public că 

presa trebuie să aibă acces la comisii, nu există niciun dubiu din cei 35 de 

colegi, toți dorim treaba aceasta. Procedural trebuie un nou regulament pentru 

ca președintele de comisie trebuie să dea un aviz după o solicitare scrisă care 

trebuie dată. Procedural mai trebuie completări și eu vă propun să votăm acest 

proiect de hotărâre cu acest amendament că presa poate să aibă acces la sedințe. 

Cine este pentru?  

Dl consilier județean Tudor Mihail – Păi domnule Președinte, stați să ne 

lămurim, noi am făcut propunerea clară, alin. 4 devine alin. 5 și la alin 4. 

Sedințele sunt de regulă publice. Asta votăm, da? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Asta votăm, deci cu acest amendament. 

Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva ? Este cineva împotrivă? Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 228. 

 

 

-  XXIX – 

 

           Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 

privind eliberarea din funcție a Președintelui Consiliului Județean Argeș, dl. 

Constantin Dan Manu  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus 

 

Aveți cuvântul! 

Dl consilier județean Tudor Mihail - Domnule Președinte, doamnelor și 

domnilor, o să mă refer la câteva lucruri care erau trecute în expunerea noastră 

de motive care s-au întâmplat în acești ani. Concluzia după trei ani jumătate este 

că nu avem noi ca și consiliu județean cu ce realizări să ne mândrim. Ideea că 

lasă că n-am făcut nimic dar să vezi ce o să facem anul viitor sau peste doi ani, 

că avem sute de proiecte pe hârtie și așa mai departe, după mine nu ține. Și o să 

vă dau două exemple pe care vi le-am mai spus. Este vorba de extinderea 

Spitalului Județean  la extinderea căruia după trei ani și jumătate nici măcar nu 

s-a semnat contractul de execuție. Am stat un an și ceva aici în acest plen și ne-

am contrazis dacă să facem întâi consolidarea spitalului județean, cum ați 
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susținut dumneavoastră sau este necesară întâi extinderea. Până la urmă v-ați 

convins și dumnevoastră că este necesara întâi extinderea. Am pierdut niște 

timp, sper că de acum înainte lucrurile să meargă mult mai repede. O altă 

chestiune este legată de drumurile județene, despre care am spus de foarte multă 

vreme, drumurile județene în acest județ, cum ar fi cel de la Ungheni – Colțu- 

Satu Nou, ieșirea spre Bârla, nici nu mai există drum acolo, nici de pământ nu 

mai este. Eu am cerut în nenumărate rânduri să facem o modernizare a 

drumurilor în sudul județului să iasă către autostrada, este foarte necesar pentru 

cetățenii din zona respectivă. De trei ani și jumătate nu vedem că s-au finalizat 

mari lucruri, în afară de două poduri și trei podețe, îmi pare rău. Asta este 

realitatea. Nu trebuie să vă supărați pe noi acum. Spuneți dumneavoastră trei 

lucruri mari de infrastructură realizate în trei ani și jumătate, mai ales că 

dumneavoastră ați preluat un mandat care a fost tot al PSD-ului, dacă era 

președintele altui partid, probabil că aș fi dat vina pe greaua moștenire, dar 

acum nu puteți să veniți să dați vina pe greaua moștenire pentru că este tot 

moștenirea dumneavoastră și vedem an de an că lucrurile în județ nu se mișcă, 

proiectele europene la această ora nici nu știm ce avem, cum avem, deja 

exercițiul bugetar al Uniunii Europene se cam închide în 2020, probabil va 

rămâne până în 2022. Nu mai spun de atitudinea dumneavoastră arogantă față 

de reprezentanții opoziției și prin depunerea acestui proiect am văzut că această 

atitudine a apărut și față de colegii dumneavoastră. Ceea ce am cerut prin 

această demitere a dumneavoastră este de a pune, de a veni și a pune lucrurile 

într-un fel de la capăt în acest județ, poate nu le luăm de la 0 că mai avem niște 

proiecte înțeleg dar dumneavoastră trebuie să înțelegeți că este foarte importantă 

comunicarea chiar și cu reprezentanții opoziției pe care dumneavoastră îi 

considerați că nu se pricep și nu știu despre ce este vorba. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Și eu. Alte întrebări sau alte comentarii? 

Vă rog! 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin– Aș dori să fac mai întâi o observație. 

Noi nu vă acuzăm, noi  ne spunem niște opinii. Stimați colegi, consider că dl 

Președinte Constantin Dan Manu va face parte oricum din lista cu președinți ai 

Consiliului Județean Argeș destoinici, dar numai că element de contrast. 

Domnule Președinte, vă consider persoana cu funcția publică cea mai 

reprezentativă pentru a face distincția dintre popor și populație. Ați refuzat să 

puneți pe ordinea de zi o hotărâre pentru a vota un proiect simbolic de unire cu 
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Republica Moldova. Este suficient că se va clasific că sunteți o persoană care 

faceți parte din populația ce trăiește pe teritoriul unde locuiește poporul român. 

Din punct de vedere managerial v-am reproșat extraordîinar de multe în acești 

trei ani de zile, dar cred că vă pot caracteriza printr-o singură cifra, 3,72. Vreau 

să vă mărturisesc că am semnat cu strângere de inimă acest proiect de hotărâre 

pentru că - mi este foarte greu și mă uit în sală la toți colegii dumneavoastră, să 

găsesc o persoană care să facă atât de mult rău PSD-ului cum o faceți 

dumneavoastră și atât de mult bine opoziției prin pozițiile administrative pe care 

le luați. Aș mai spune ceva și apoi aș încheia. Faceți confuzii fundamentale, 

dumneavoastră confundați inteligența și priceperea managerială cu numărul de 

voturi.  Vreau să vă aduc aminte dacă nu v-au adus colegii aminte că 

dumneavoastră nu aduceți voturi, voturile le aduc primarii dumneavoastră care 

au talent de a aduce dar văd că nu au priceperea de a-și alege reprezentații. Vă 

mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Și eu vă mulțumesc. Vă rog! 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian - Domnule Președinte, stimați colegi, 

doamnelor și domnilor, v-aș ruga să-mi acordați timpul necesar pentru a explica 

motivele pentru care noi am dorit acest demers și să avem răbdare pentru a 

putea lămuri aceste lucruri și pentru a vedea dacă demersul nostru este unul 

rezonabil, dacă este un demers necesar sau am făcut-o pentru a veni aici și de a 

pierde timpul. Vreau să vă spun în primul rând că este un demers unic în ultimii 

30 de ani și acest lucru ar trebui să atragă atentia ca demers și sper să fie bine 

înțeles indiferent de rezultat. În al doilea rând vreau să vă spun că noi am 

prezentat în această expunere de motive de șapte capitole pe care noi le 

considerăm extrem de importante în analiza aceasta privind managementul, 

comportamentul, tot ceea ce s-a întâmplat în ultimii ani în consiliul județean. 

Primul punct cel mai important care cred că a afectat întreaga suflare 

administrativă și a județului Argeș modul în care s-au realizat, s-au aprobat 

bugetele în acești ultimi ani și în special bugetul pe anul 2019. Noi, acest buget 

nu l-am votat pentru că am considerat că va crea multe probleme în județ, că va 

genera multe nemulțumiri și pentru că iată sunt multe administrații locale care 

nu au bani și care nu-și pot continua activitatea, nu au bani de funcționare. 

Acest buget a fost realizat fără o dezbatere,  fără o analiză serioasă și o 

consultare cu ceilalți factori interesați, ONG-uri, primari și așa mai departe, 

lucru pe care l-am semnalat și la momentul potrivit și care cred că ar trebui pe 
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viitor să fie luat în calcul și să fie într-adevăr o procedură indiferent de cine va fi 

și acum și în anii următori respectată. De asemenea, acest management pe care 

dumneavoastră l-ati realizat a târât Consiliul Județean Argeș într-un proces 

inadmisibil la Sibiu, cu dl Badea. Noi la momentul respectiv am atras atenția că 

nu este bine ce se întâmplă și nu e o procedură si un mod colegial corect de a 

rezolva problemele, ba mai mult, la momentul respectiv 13 consilieri județeni 

care nu votaseră acel proiect de hotărâre, fusesem chemați la proces iar noi nu 

trebuia să fim introduși într-un asemenea proces pentru că nu am fost de acord 

cu el și nu am făcut parte. Dl consilier Tudor a prezentat că într-adevăr 

infrastructura  județului, drumurile județului sunt mai proaste decât oricând în 

ultimii 30 de ani și am ajuns dintr-un județ care într-adevăr stătea bine în anii 

2006-2011, într-un județ în care la ora actuală drumurile sunt la pământ în 

judetul Argeș. Un alt punct foarte important pe care cred eu că meritam să-l 

discutăm și să-l luați în calcul și îi rog pe toți consilierii județeni ai Partidului 

Social Democrat și ai celorlalte forțe politice, sunt convins că și dânsii ca și noi 

doresc o mai bună administrare a județului Argeș, un președinte care într- 

adevăr să asculte, să aibă răbdare, să nu fie ironic, să aibă o capacitate de a se 

consulta  cu consilierii județeni, cu oamenii din administrație, cu oamenii din 

subordine. S-au alocat prea mulți bani pentru o propaganda politică mascată, 

care au fost introduși în niște bugete pe care nici astăzi nu le putem și nu știm 

dacă sunt aprobate, bugetele instituțiilor de cultură, unde acolo știți foarte bine, 

acele proiecte ale centenarului, modul în care s-a desfășurat, faptul că celelalte 

forțe politice erau chemate și ținute în margine și se făcea o propagandă din 

acest punct de vedere pentru un motiv atât de important și atât de serios. O spun 

în modul cel mai colegial și prietenește și fără nicio răutate și fără niciun mod 

de spune decât că în viitor nu trebuie să se mai întâmple acest lucru în 

managementul consiliului județean. Un atuu important pe care îl amintim aici în 

motivele pentru care noi solicităm acest lucru, care este un atuu al județului 

Arges, este vorba de turism, nu este deloc abordat într-un mod serios și într-un 

mod profesionist la nivelul consiliului județean și al administrației noastre. Nu 

mai spun că acel proiect cu Molivișu la ora actuală este inmormântat, de trei ani 

de zile a fost blocat si-n administrația trecută când tot un președinte al 

consiliului județean a prevăzut bani în excedent pentru proiectul acesta, banii 

aceia s-au cheltuit, s-au păpat, au trecut iată trei ani jumătate noi am avut 

răbdare și nu s-a întâmplat nimic cu acest proiect, nu mai spun că partea de nord 

a județului Argeș cu monumente extraordinare care pot pot fi vizitate nu numai 
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de oamenii din țară dar și cei din străinătate, sunt închise, sunt blocate, cetatea 

Poenari, celelalte proiecte din nordul județului și așa mai departe care trebuiesc 

analizate, discutate și luate măsuri și nu numai discutate, până la urmă rolul 

managementului consiliului județean acesta este. Am spus, capitolele 

importante pe care noi  le-am considerat necesare pentru  a solicita acest demers 

ca pană la urmă este un demers în favoarea și-n dorința progresului întregului 

consiliu județean și atmosferei care trebuie să fie în viitor în consiliul judetean. 

Eu vă mulțumesc foarte mult pentru activitatea dumneavoastră domnule 

președinte Manu, sunt convins că toți consilierii județeni realizează că demersul 

nostru este unul pozitiv și că noi dorim o conducere a consiliului județean 

competentă, serioasă, care să fie într-adevăr capabilă să duca acest județ mai 

departe în anii următori. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Alte puncte de vedere. Vă rog. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, foarte scurt, 

ce lasăm noi consilierii județeni după un mandat în mentalul public al 

argeșenilor. Consiliul Județean Cluj au fînanțat și au construit un aeroport, 

Consiliul Județean Argeș este parte a Asociației Regiunilor Europene, schimb 

de proiecte, schimb de idei, schimb de stategii. În afară de salarii, asistență 

socială și spectacole pe diferite zile naționale și religioase, ce lăsăm noi 

consilierii județeni?  Pentru că ieșim în stradă și nu fac campanie politică acum 

și o să spun  ce a lăsat consiliul județean major după 30 de ani și mă rog în 

ultimii ani în acest județ. Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Alte puncte de vedere? Înțeleg că nu mai 

sunt. Încep să vă spun și eu punctul meu de vedere. Aveți totală dreptate, că 

demersul dumneavoastră este unicat în Romania, pentru că în primul rand v-ati 

propus să demiteți un PSD-ist. Este unicat în România și PNL-ul, este decizie 

eminamente politică în colaborare cu ceilalți colegi consilieri județeni. 

Întâmplător încă o dată se confirmă că în ziua moțiunii de cenzură 

dumneavoastră ați înregistrat acest proiect de hotărâre, am discutat cu echipa 

mea tehnică și cu echipa din conducerea  consiliului județean și mi-au sugerat 

că este bine să respectăm legea ca de fiecare dată, urmând ca acest proiect să fie 

analizat, dezbătut și votat în luna noiembrie pentru că nu ne încadrăm pe 

proceduri pe 30 de zile. Personal am ținut cu tot dinadinsul și uitați-i aici în sala 

și conducerea Directiei Juridice și evident pe dl secretar. Am tinut neapărat să-l 
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dezbatem foarte rapid în ședința aceasta pentru că nu avem nimic de ascuns. Vă 

rog să-mi permiteți că și eu v-am ascultat, vă răspund la câteva întrebări pe care 

le-ati spus. Legat de bugetul de venituri și cheltuieli, îmi place să cred că uitam, 

nu cu tendință neglijăm, faptul  că dezbaterea publică ca prim motiv la 

întocmirea bugetului a avut loc. Ba da domnilor consilieri am respectat întru 

totul legea. Legea spune că trebuie afișat pe site la vederea tuturor cetățenilor 

care doresc și sunt interesați să facă acest lucru, iar dezbaterile publice, conform 

legii, trebuiesc făcute în contextul în care în scris vreo asociație legal costituită 

și vă rog să reverificați legea, solicită acest lucru. De trei ani și jumătate de când 

suntem la conducerea consiliului județean nu a fost nicio solicitare de dezbatere 

publică. Toate informațiile solicitate au fost la vedere, au fost pe Legea nr. 544 

de fiecare dată onorate, cum spune legea în 30 de zile. Ma învinuiți că nu avem 

niciun fond european, contraziceți Institutul National de Statistică, iar județul 

Argeș este pe primul loc în ADR Sud Muntenia, cu cel mai mare scor financiar 

european dintre cele șapte județe? N- am spus-o noi, este informație publică. 

Contraziceți de asemenea Institutul Național de Statistică atunci când spune că 

Județul Argeș se află pe primele trei locuri privind accesarea de fonduri 

europene în România? Eu nu-mi permit să fac treaba acesta. Mergem mai 

departe, știți foarte bine, dar se pare că uităm, datorită unor tentații și electorale 

și politicianiste, numai de câte ori am făcut sedințe extraordinare prin care am 

reactualizat în celebrul termen de 5 zile solicitările MDRAP a fondurilor 

europene de actualizare a bugetelor care sunt pe procente. Știți foarte bine cu 

toții că nu poți să semnezi un proiect, să pornești la drum, dacă nu ai dovada 

fondurilor fînanciare. Și din acest punct de vedere trei, cât ați spus 

dumneavoastră, domnule Bulf, așa este și nu mai am dubiu de unde este 

inspirația pe mai multe site-uri pe care se dă nota trei și un pic. Așa este. Ați dat 

informația, este corectă, numai că omitem să spunem, că bugetul pe anul 2019 a 

fost validat la sfarșitul lui mai, începutul lui iunie, iar pe primele 6 luni despre 

care facem vorbire cifra respectivă, face referire taman în acele șase luni, când 

de fapt n-am avut buget, am mers din inerția bugetului anterior. Mergem mai 

departe, da, aveți totală dreptate, cu procesul domnului director Badea, dar se 

judecă, nu sunt hotărâri definitive, nici eu nu am avut o situație confortabilă ca 

om, nu numai ca președinte, dar omiteți, se pare, cu bună știință că legea 

permite un avocat extern directiei juridice despre care dumneavoastră ne acuzați 

sau ne spuneți că n-am făcut conform dar omiteți să spuneți că Tribunalul Sibiu 

a respins această acțiune ca nefondată la solicitarea unui grup de consilieri 
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privind faptul că mă rog consiliul județean trebuia să fie reprezentat de aparatul 

tehnic. Și am respins solicitarea. A greșit Tribunalul Sibiu? Eu niciodată n-am 

contrazis legea și hotărârile din instanță. Infrastructura? Total de acord. Poate că 

dumneavoastră întâmplător ați făcut precizarea istorică 2006 2008 când poate 

un celebru ministru cu candidaturi interesante și certe de premier, era la cârma 

Ministerului Transporturilor dar neglijați cred eu iarăși faptul  că peste 1200 de 

km de drumuri județene ne aparțin și suntem vinovați indiferent și în egală 

măsura și ceilalți care am fost la conducerea consiliilor județene, consilieri 

județeni și de ce nu cei care au fost la conducerea Ministerului Transporturilor, 

la conducerea fondurilor europene și la conducerea Ministerului Dezvoltării de- 

a lungul anilor, indiferent cum s-a numit. Au fost mai multe guverne și din 

actuala  putere și din actuala  opoziție. Sunt mândru că în 2018 am sărbatorit 

împreună Centenarul. Vreau să vă reamintesc, poate ați uitat  că am fost 

împreună în multe comune, ați depus și coroane de flori, chiar dumneavoastră 

personal îmi amintesc, sunt convins că vă reamintiți.  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Coroanele de flori erau din bugetul 

propriu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Da da, și noi am dat o bună parte din 

bugetul propriu. Dar sunt mândru și eu și noi aici cei de față că în mandatul 

acesta sau mai aexact în 2018  demersul nostru cu flacăra Centenarului care ne-

a adus în fiecare comunitate și am facut o slujbă de pomenire, a fost apreciat de 

Academia Română, pe care o putem acuza de orice, dar numai de tentații și 

conotații poliitice nu și știți că am fost de față la Gala 10 pentru Argeș în 

decembrie 2018, când în numele consiliului județean am primit diploma 

culturală ca semn suprem de apreciere al demersului nostru. La fel și din partea 

Preafericitului Daniel. Eu nu cred că ne putem permite ca patriarh să-l putem 

acuza că este PSD-ist. Nu cred. Sunt mândru de treaba acesta și sunt mândru de 

colegii care au fost și cu care am facut împreună treaba aceasta și cu Centrul 

Cultural și cu celelalte instituții de cultură subordonate. Credeți că eu am un 

confort atunci când la propunerea directorului Muzeului Județean s-a blocat 

accesul la Cetatea Poenari pe masura de siguranță a cetățeanului pentru că era 

risc major și știți foarte bine treaba aceasta pentru că sunteți din zona Curtea de 

Argeș. Cu ce ne-am confruntat și cu ce încă ne mai confruntăm? Cu urșii, știți 

bine ce demersuri am făcut la celelalte state europene să ne ia și nouă din 

excedentul de urși pe care îl avem, nu , ei au spus că siguranța cetățeanului meu 
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este mai presus de orice, dar cu cetățeanul meu cu drepturi egale argeșean și 

mușcelean ce se întâmplă? Am votat în precedenta comisie, domnule consilier, 

împrejmuirea și securizarea așa cum se poate la căile de acces actuale. În 

cultură, fonduri europene, de orice putem fi acuzați dar numai de asta nu. De 

Schweitzer-Cumpăna, Cetatea Poenari, este vina noastra că de două, trei ori s-a 

reîncărcat pe SICAP și că firmele care au fost declarate câștigătoare inițial s-au 

dovedit a fi altfel? Nu, n-a fost niciun interes al nostru. Vreau să vă mai spun un 

lucru, nu este treaba consiliului județean și treaba noastră și întreb indiferent că 

suntem într-un partid sau altul, că avem vina noi consilierii județeni, că 

procedurile care obligă înscrierile de proiectele până la finalizarea lor, implică 

pe deoparte niște bani care zac și trebuie să îi iei pe lege, de regula doi ani, doi 

ani jumătate, în cazul cel mai fericit, unde nu sunt contestații și durata 

realizărilor de proiecte de execuție pot să dureze zece luni, un an de zile. 

Exemplul cel mai concret pe care l-am spus și în presa, a fost cele două drumuri 

din zona de sud în care de doi ani și jumătate am stat pe proceduri și cu bani 

blocați pentru că legea impune treaba acesta și se realizează în 10 luni, 12 luni. 

Nu-i vina noastră a consiliului județean că s-a întâmplat poate și din vina 

decidentului politic, poate și dumneavoastra când ați fost la putere și Doamne 

Ajută când reveniți acum, să inițiați niște legi foarte  clare și foarte simple, mă 

refer și la achiziții și al alte demersuri cu care noi dificil ne confruntăm. Eu 

închei spunându-vă numai atât, mulțumesc tuturor celor care au făcut, fac parte 

și vor face parte din aparatul tehnic, pentru că munca aceasta și de proiecte 

bugetare și realizare de proiecte, este o muncă de Sisif, care implică nu numai 

semnătura președintelui pe el, un singur exemplu fac, extinderea P+4 a 

Spitalului Județean, dosarul respectiv peste 5500 de pagini, dacă deschidem și 

desfacem fiecare pagină, format A4, cred că ne mai rămân foi și mai înconjuram 

de două ori clădirea sediului administrativ. Asta înseamnă muncă majoră pe 

umerii colegilor mei din aparatul tehnic și încă o dată le mulțumesc și îi felicit. 

Noi, cu bune, cu rele, cetățenii vor aprecia într-un interval de timp foarte scurt, 

cetățenii care ne-au trimis aici, dacă merităm sau nu mai merităm și tragem linie 

și vedem bilanțul nostru, dar sunt sigur de un singur lucru, cât timp Partidul 

Social Democrat va rămâne aici în consiliul județean, cât timp Partidul Social 

Democrat va rămâne la putere, de un singur lucru sunt convins că niciodată pe 

lângă pensii și salarii care nu se vor diminua, niciodată nu vor reduce masa 

bugetară a salariaților cu cel puțin 400.000 și ultimul lucru și am încheiat, vă 

spun la modul sincer, sunteți extrem de convenabili mie, să vă dea Dumnezeu 
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sănătate să rămâneți așa, pentru PSD sunteți cea mai convenabilă echipă de 

campanie și de confruntări electorale. Dacă dumneavoastră prin absurd aveți 

nevoie de sprijin în societate pentru a rămâne pe funcții, indiferent dacă sunt 

politice sau administrative, vă rog în primul rând să vă ganditi la mine că vă dau 

semnătura fără să mă gândesc. Vă mulțumesc. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, mă scuzați, până 

la ultima frază puteam să accept dar ceea ce ați spus la final justifică demersul 

nostru. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu -  Mulțumesc. Domnule Mînzînă. 

Dl consilier județean Mînzîna Ion – Bună ziua, mulțumesc tuturor colegilor, 

celor care m-au votat pentru a-l înlocui pe dl Președinte în situația în care dânsul 

este în imposibilitatea de a conduce ședințele. Mulțumesc și celor care nu m-au 

votat, sunt convins că într-o anumită conjuctură  m-ar fi votat, mulțumesc 

presei, care participă într-un număr așa de mare, foarte interesată de problemele 

importante pe care consiliul județean le are în dezbatere, 28 de puncte foarte 

importante, ați văzut dorința noastră de a colabora cu dumneavoastră, am fost de 

acord cu acest demers, de participare de regulă la ședințele comisiilor. N-o să 

tin eu acum un speech să iau apărarea Președintelui Dan Manu, atenție la cele 

spuse de domnia sa pe final, ceea v-a nemulțumit după trei ani și jumătate de 

mandat, să venim și să-l acuzăm pe dl Manu că nu a ajutat UAT-urile 

acordându-le sume de funcționare denotă necunoaștere, trebuie să vedem, să nu 

mai venim cu soluții aici de tipul ,,luam de la asistență socială și ducem la 

UAT-uri pentru că ne facem de râs în fața cetățenilor. Aceste lucruri vi le spun 

prietenește, demersul dumneavoastră nu face altceva decât readuce în opinia 

publică toate lucrurile bune pe care acest consiliu județean, chiar dumneavoastră 

care inițiați acest demers, l-am făcut pentru cetățeni. Nu ne uităm la clasamente. 

În toată istoria județului Argeș nu există atâtea proiecte europene aduse de către 

cei care sunt în această sală, acești functionari după părerea dumneavoastră 

foarte bine plătiți. Eu nu cred că un funcționar este foarte bine plătit dacă o 

echipă de cinci, șase, șapte, lucrează la un proiect de 27 de milioane de euro 

pentru drumuri județene la care faceți dumneavoastră referire că nu sunt. 

Atenție, statistica lucrează cu certitudini, există și ONG-uri specializate, zona 

dumneavoastră de influență, din zona doamnei Macovei, care raportează la 

Bruxelles așa zic clasamentele pentru sumele primite de județ. Este un loc care 
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ne onorează pe toți, și pe dumneavoastră cei care faceți acest demers astăzi 

pentru că și dumneavoastră ați participat la nenumărate ședințe în care s-a făcut 

referire la 0,018 bani. Așa sunt condițiile. În ceea ce înseamnă participarea 

consiliului județean la sumele acordate UAT-urilor ne încadrăm în principiile 

legale și știți foarte bine că fără să ținem cont de coloratura politică a acelor 

primării, proporțional cu numărul de primari pe care îl are fiecare partid în acest 

judet, ne-am comportat ca atare. Foarte multe din demersurile dumneavoastră 

spuneți că nu sunt politicianiste, nu, sunt corecte, e bine că ați făcut acest 

demers în condițiile în care echipa aceasta condusă de Dan Manu a avut 

posibilitatea să spună și celor din sală și celor care sunt în premieră în această 

sală despre ceea ce s-a realizat. E adevărat că un proverb românesc spune ,,dai 

cu pietre în pomul care face roade,,. Vă apreciem pentru ceea ce ați încercat să 

faceti, v-am spus, am constatat-o, nepunerea în acord a vorbitorilor din cele trei 

grupări politice iar eu ca lider al Partidului Social Democrat în Consiliul 

Județean Argeș vă aduc la cunoștință că nu putem totuși merge până la capăt în 

acest demers al dumneavoastră și prin urmare nu vom vota. Vă mulțumesc mult. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Și eu vă multumesc. Vă rog! 

Dl consilier județean Iacșa Aurel – Dacă îmi permiteți domnule Președinte, 

vreau să vă informez și eu de o hotărâre în calitatea de lider al grupului de 

consilieri ALDE, de hotărârea noastră, nu politică ci administrativă, că nu vom 

ieși la vot. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Vă mulțumesc. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, o observație vă 

rog, refuzul de a vota este un demers  care sfidează democrația. Într-un moment 

atât de important și pentru un subiect atât de important. A interzice consilierilor 

dumneavoastră să voteze aceste demers demonstrează că vă e frică de vot. Nu se 

poate să faceți așa ceva. Vreau să vă spun că în noul Cod Administativ pe care 

dumneavoastră l-ați impus, se spune foarte clar că procedura de vot în asemenea 

situații la persoană este votul cu buletine de vot, nu absența de la vot. 

Dl consilier județean Tudor Mihail  - Domnule Președinte, să facem lămurire, 

votul la care spuneți dumneavoastră că nu am participat, vă referiți la domnul 

Badea. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – La buget, domnule Tudor, nu la dl Badea. 
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Dl consilier județean Tudor Mihail – Nu nu, la buget am votat. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, faceți o mare 

greșeală, să interziceți colegilor dumneavoastră să voteze. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu -  Domnule consilier, noi nu interzicem 

nimănui. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  - Aveți toată posibilitatea să demonstrați 

prin vot că sunteți iubit și apreciat așa cum ați spun și dumneavoastră. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule Miuțescu, suntem aici 

împreună, eu nu pot să interzic sau dl Mînzînă, să interzică ceva vreunui 

consilier.  

Dl consilier județean Iacșa Aurel – Dacă îmi permiteți, față de expunerea de 

motive care a fost prezentată, eu cred că a fost totul destul de clar, domnule 

Miuțescu, v-a răspuns atât de clar și frumos și dumneavoastră ati fost 

contemporan la ceea ce s-a întâmplat în județ dar ați uitat, deci hotărârile 

noastre n-au reprezentat nimic după opinia dumneavoastră, cred că 

dumneavoastră vreți prin inițiativa aceasta să arătați că faceți opoziție. Pai nu 

așa se face opoziție. Mai mult decât atât, aduceți-vă aminte în mandatul trecut la 

Molivișu, erați și dumneavoastră consilier județean.  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Eu n-am fost consilier județean, 

domnule Iacșa. La ce partid sunteți domnule Iacșa?  

Dl consilier județean Iacșa Aurel – ALDE, dar eu fac administrație, nu politică, 

politică facem împreună, administrație facem în consiliul județean. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Stimați colegi, vă mulțumesc. Domnule 

Secretar,  vă rog. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Domnule Președinte, mai am și eu o 

intervenție scurtă. Ma bucur că dl vicepreședinte Mînzînă a vorbit, mi s-a părut 

așa mai răspicat, eu știam că are o voce mai melodiaoasă. Aș vrea să mai fac și 

eu o precizare sau două. Eu cred că acest consiliu județean trebuie să se laude cu 

realizări și nu cu statistici. Doi. Aș dori ca dumneavoastră să precizați că acel 

buget s-a întârziat datorită faptului că dl Dragnea a fost plecat în vacanță și a 

venit de la nivel central foarte târziu bugetul aici, local și asta nu se datorează 
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nouă, ci partidului din care dumneavoastră faceți parte. Vă lăudați cu o diplomă 

culturală, sunteți singurul președinte care ați primit-o sau toți presedinții de 

consilii județene. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin  - Așa, vedeți, ne urați să facem legi 

frumoase și bune pentru români, asta ca să aveți dumneavoastră ce să stricați 

ulterior? Și aș mai vrea să precizez că noroc că urșii nu votează, că altfel n-aș fi 

făcut gardul. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Bine, vă rog! 

Dl Secretar General Județ Voica Ionel – Potrivit dispozițiilor art. 101 din Legea 

215/2001 a Administrației Publice Locale, pentru eliberarea din funcția de 

președinte al consiliului județean este necesar un numar de 24 de voturi, două 

treimi din numărul consilierilor județeni în funcție. Raportat la prevederile art. 

139 din OUG 57/2019 Codul Administrativ în situația în care nu se întrunește 

numărul de voturi necesar, deci nu participă la această operațiune de votare, 

numărul necesar pentru adoptarea proiectului de hotărâre, 24 de consilieri care 

să primească buletinele și să se realizeze astfel, proiectul de hotărâre se amână. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc. Sedința s-a încheiat. O 

seara bună! 

 

     Ședința s-a încheiat la ora 17.00. 
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